
U ZN E S E NI A i. 15. 18 I 2025

zo zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva obce KAPISOVA

konan6ho dira 29.5.2025 v zasadacej miestnosti Obecn6ho riradu.

Obecne zastupitel'stvo na svoiom zasadnuti prerokovalo:

a. /1. Schv6lenie programu zasadnutia

12. U r(,enie overovatelov z6pisnice

b. Kontrolu plnenia uznesenia obecn6ho zastupitefstva

c. Schv6lenie spolufinancovania projektu na,,RekonStrukciu multifunkdn6ho ihriska"

d. Prejednanie Ziadosti o finandnri dot6ciu MaroSa Karalu

e. Prejednanie kirpnopredajnej zmluvy p. Cimbu a p. Cimbovej

f. Dopyy poslancov OZ



Obecn6 zastupitel'stvo na svojom zasadnuti prerokovalo:

Uznesenie i.ll/Zs

Obecnd zastupitefstvo v KapiSovej

Berie na vedomie

- kontrolu plnenie uznesenia Obecn6ho zastupitel'stva

Uznesenie (,. 17125

Obecnd zastupitefstvo v Kapi5ovej

Schval'uje

- Ziadost'o finandnf dot5ciu v sume 300,- eur Maro5a Karalu

Uznesenie E.16125

Obecn6 zastupitefstvo v Kapi5ovej

Schval'uje

- spolufinancovanie projektuna,,RekonStrukciu multifunkdn6ho ihriska"
- sumou 4000,- eur

Pavol Fek - starosta obce

Pavol Fek - starosta obce

Pavol Fek - starosta obce



Uznesenie E.l8l25

Obecn6 zastupitefstvo v Kapi5ovej

Odporriia:
- starostovi obce prepracovat'kfipnopredajnir zmluvu s p. Cimbom a p. Cimbovou

Pavol Fek - starosta obce

V KapiSovej, dfla 6.6.2025



Z6pisnica zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva obce Kapi5ovf

zo dila 29.5.2025

Pr[tomnl: podl'a prezendnej listiny

Program:

l. Otvorenie zasadnutia

a) Schv6lenie programu zasadnutia

b) Urdenie overovatel'ov ziipisnice

2. Kontrola plnenia uznesenia Obecn6ho zastupitel'stva

3. Schviilenie spolufinancovania projektu na,,RekonStrukciu multifunkdn6ho ihriska"

4. Prejednanie Ziadosti o finandnt dot6ciu Maro5a Karalu

5. Prejednanie kripnopredajnej zmluvy p. Cimbu a p. Cimbovej

6. Dopyty starostu obce a poslancov obecn6ho zastupitel'stva

7. Zdver

K boclu i. I Otvorenie zasadnutiu

Zasadnutie o 18:00 hod. otvoril a viedol starosta obce Pavol Fek. Privital poslancov obecneho

zastupitefstva a skon5tatoval, Ze sri pritomni 4 poslanci. poslanec R. eajka sa ospravedlnil.

K bodu i. I a) Schvdlenie progromu zflsadnutia

Starosta obce obozniimil pritomnych s programom zasadnutia a poLiadal poslancov

o vyjadrenie sa k n6vrhu programu zasadnutia. Nik z poslancov nemal pripomienky ani

n6vrhy k programu zasadnutia, preto dal z6stupca starostu hlasovat' o predloZenom programe

zasadnutia.

Hlasovanie za: 4 poslanci; proti: 0; zdrZali sa:0

Obecn6 zastupitel'stvo schv6lilo program zasadnutia.

K bodu i. I b) Urienie overovatel'ov ztipisnice

Za overovatel'ov z6pisnice boli urdeni: B. Popik a M. Kucirka.



K bodu i. 2 Kontrola plnenia uznesenia Obecndho qastupitel'stva

Starosta obce informoval o plneni uzneseni:

Uznesenie (,.812025- Obecne zastupitel'stvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia OZ;

Uznesenie L 912025- Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie informiicie k prebiehajircim

projektom a prebiehajricim pr6cam;

Uznesenie d. 1012025- Obecn6 zastupitel'stvo berie na vedomie stanovisko hlavneho

kontrol6ra k z6veredn6mu ridtu zarok2024,

Uznesenie t,. 1112025- Obecn6 zastupitel'stvo schval'uje z6veredny ridet za rok 2024 bez

qihrad;

Uznesenie (,. 1212025- Obecne zastupitelstvo schval'uje Ziadost' Ing. Milana Tchira na poziciu

hlavn6ho kontrol6ra obce;

Uznesenie d. l3 12025- Obecne zastupitel'stvo schvafuje VZN d. I opodrobnostiach

z6sobovania pitnou vodou obyvatel'stva v obdobi krizovej situ6cie na izemi obce KapiSov6;

Uznesenie d. 141 2025 Obecnd zastupitel'stvo schval'uje VZN d. 212025 o nakladani

s odpadom textilu.

Nik z poslancov Obecndho zastupitel'stva nemal pripomienky ani n6mietky.

Obecn6 zastupitel'stvo v Kapi5ovej berie na vedomie kontrolu plnenia uzneseni 8-1412025

Obecn6ho zastupitel'stva.

K bodu i. 3 Schvtilenie spolufinoncovania projektu na ,,Rekonitrukciu multdunkindho

ihrisku"

Starosta obce informoval pritomnych o podmienkach zapojenie sa do projektu na

.,Rekon5trukciu multifunkdn6ho ihriska". Spolufinancovanie obce by bolo l0o%, maxim6lne

4000 eur. ISlo by primiirne o vymenu uZ po5kodenych sieti, opravu prepadliny. ktor6 sa na

ihrisku neustiile vytv6ra. Poslanci diskutovali, do e5te by sa mohlo v danej rekon5trukcii

opravit', spravit'. Po diskusii vyzval starosta obce o danej veci hlasovat'.

Hlasovanie za'. 4 poslanci; proti: 0; zdrLali sa:0

Obecn6 zastupitel'stvo schv6lilo spolufinancovanie projektu na ,,Rekon5trukciu

multifunkdneho ihriska."

K hodu i. 4 Prejednsnie iiadosti o Jinaninil dotticiu Maroia Karalu

Starosta obce informoval vSetkym poslancov o Ziadosti od Maro5a Karalu v ktorej Ziada

o finandny prispevok na dopravu r6mskei komunity z Kapi5ovej na Celoslovenskri prit'



R6mov, ktorii sa uskutodni 7 . 6. 2025. Poslanci navrhli prispevok 300eur. Starosta obce dal

o danom n6vrhu hlasovat'.

Hlasovanie za: 3 poslanci (p. Kucirka. p. Popik, p. Jurina); proti: 0; zdrLali sa: I (p.

Macko)

Obecn6 zastupitel'stvo schv6lilo finandnf dot6ciu 300eur pre r6msku komunitu z Kapi5ovej

na Celoslovensk0 prit' R6mov.

K bodu i. 5 Prejednanie kfipnopredajnej zmluvy p. Cimbu a p. Cimbovej

Starosta obce pritomnym poslancom ozrejmil kfpnopredajnf zmluvu na pozemok p. Cimbu

a p. Cimbovej. Poslanci diskutovali, do v zmluve chcir opravit', dopisat'. V zmluve musi byt'

ukotvend, Ze p. Cimba musi do 60 dni vypratat' a odstriinit' stavby. budovy na pril'ahlom

obecnom pozemku, ktory nie je predmetom kirpy. V zmluve doplnit'vyt;fdenie pozemku.

Obecnd zastupitel'stvo odporudilo starostovi obce prepracovat' ktpnopredainir zmluvu p.

Cimbu a p. Cimbovej.

K bodu i. 6 Dopyty starostu obce u poslancov obecndho zostupitel'stva

Starosta obce obozn6mil poslancov, Le na OU bola doruden6 Ziadost' od p. Ferencovej

o darovanie pece, ktor6 je v budove materskej Skoly. Starosta ozrejmil poslancom, Ze tejto

Ziadosti nem6Ze byt'vyhoven6, pretoZe obec nemdZe darovat' svoj majetok. Starosta taktieZ

informoval ohl'adom v;fstavby chodnika popri hlavnej ceste, Ze ak sa bude realizovat', tak sa

bude musiet' robit' v etapdch po dastiach. Obec ziskala dotSciu 2000eur na parkovisko pri

tankoch, v priebehu dvoch tyZdf,ov by malo byt' vydane stavebne povolenie a n5sledne by

mala zadat' jeho realiz6cia. L6vku cez Kapi5ovku pri cerkvi bude robit' p. MaSa, materi6l uZ je

naktpeny. P. Macko sa informoval, Le di by sa nemohla urobit'aj l6vka od mosta ku z6stavke.

Starosta obce navrhol, Le dan6 l6vka by sa mohla realizovat'vniektorej zetirp vystavby

chodnika. P. Jurina navrhol, aby sa zadal rieSit' aj most cez Kapi5ovku, je potrebne zistit jeho

stav, dat'posfdit' statikovi. P. Kucirka navrhol, aby sa urdil termin trebars do mesiaca. aby sa

dany posudok statikom dal spravit'. aby sa vedelo, v akom stave je dany most. P. .lurina

navrhol, di by nemohla byt'v obci organizovan6 akcia Trilave kino. Starosta obce ho poveril

zistit' inform6cie o cene a podmienkach. P. Jurina taktieL navrhol, di by nemohol byt' v obci

centr6lny odpadkovy k65 na sklo, no ked'Ze by to bolo finandne n5rodn6 a robi sa zber skla po

celej dedine, poslanci a starosta tirto moZnost'povaZuji za zbytodnir. P. Popik sa spytal

ohl'adom cintorina v akej ftne je ieho realiz6cia. Je potrebne dat' urobit'projekt, aby sa mohlo

pokradovat'vjeho realizircli. P. Kucirka upozornil, Ze sa nedodrZiava, do poslanci schv6lili,



aby sa osvetlenie obce vypinalo aL o22:30, Liada teda o n6pravu. P. Kucirka sa informoval

ohl'adom Dia matiek, Ze kol'ko pouk6Zok bolo vydanych. Starosta obce nevedel presn6 dislo.

no Le ich bolo cez l20ks. TaktieZ sa informoval, di uZ Centrum zdiefanych sluZieb funguje.

Centrum zdiel'anych sluZieb funguje uZ v p6vodnych, zrekon5truovanych priestoroch.

K boclu i. 7 Zdver

Starosta obce pod'akoval v5etk;fm pritomnym za pozornost' a tdast' na zasadnuti. Rokovanie

zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva ukondil o l9:20 hod.

V Kapi5ovej 29.5.2025

Zapisala: Mgr. Martina Farka5ov6

Pavol Fek

Starosta obce

Mgr. Branislav Popik

overovatel' z6pisnice

Ing. Miroslav Kucirka

overovatel' z6pisnice
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